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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem lesznek földművesek által telepíthető 
napelemfarmok?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Megjelent a magyarországi napelemes beruházások fejlesztéséhez szükséges intézkedésekről szóló
2125/2017.  (XII.  29.)  Korm.  határozat  hatályon kívül  helyezéséről  szóló  1736/2018.  (XII.  18.)
Korm. határozat.

A hatályon kívül helyezett kormányhatározat alapján az Orbán-kormány támogatta volna azt, hogy
a  földművesek,  a  földművesek  tulajdonában  álló  gazdasági  társaságok  és  mezőgazdasági
vállalkozások kisteljesítményű erőművekből álló napelemfarmokat hozzanak létre legalább 600 db,
legalább 300 MW összteljesítményt elérő naperőmű kiépítésével.

Dr. Fónagy János a Miniszterelnöki Kormányiroda államtitkára válaszolta meg az Önhöz intézett
"Mészáros Lőrinc miatt nem építhetnek napelem farmokat az Orbán-kormány alatt?"című, K/4131.
számú írásbeli kérdésesemet. A válaszából kiderült, hogy az Orbán kormány és Mészáros Lőrinc
közötti ügyletnek nincs köze a kormányhatározat visszavonásához.

Kérdezem Önt:

Miért  vonták  vissza  a  magyarországi  napelemes  beruházások  fejlesztéséhez  szükséges
intézkedésekről szóló 2125/2017. (XII. 29.) Korm. határozatot?

Budapest, 2019. január 30.
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Dr. Vadai Ágnes



Demokratikus Koalíció

1


